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Z á p i s 

 
z 3. jednání Výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 19. 5. 2009 od  14.00 hod., v zasedací místnosti P1.412  
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny, PharmDr. Jana Třešňáková  
 
Omluveni: MUDr. Luboš Koblása, Rudolf Fiala, RNDr. Jiří Stejskal, MUDr. Ladislav Tichý 
 
  
Program jednání: 
 
  1.  Zahájení  
  2.  Volba ověřovatelů, schválení hostů  
  3.  Provedení mimořádné inventarizace dlouhodobého hmotného a nehmotného majetku 

k 30. 6. 2009 u příspěvkových organizací v odvětví zdravotnictví  
  4.  Projekt Zdravotnický holding 2009 - seznámení s průběhem  
  5.  Informace z jednání s firmou MEDTEC - VOP  
  6.  Informace k poskytnutí neinvestičního příspěvku Fakultní nemocnici Hradec Králové 

a uzavření dohody o zajištění lékařské pohotovostní služby a poskytnutí 
neinvestičního příspěvku  

  7.  Informace ke změně čerpání Fondu rozvoje a reprodukce Královéhradeckého kraje na 
rok 2009 v odvětví zdravotnictví - část II  

  8.  Různé  
  9.  Závěr  
 
K bodu l 
Zahájení,  
Jednání v 14.00 hodin zahájil a řídil předseda Výboru zdravotního Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje MUDr. Jiří Veselý.   
 
K bodu 2 
Volba ověřovatelů, schválení hostů  

• navržený program 3. jednání Výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  
§ ověřovatelem zápisu byl navržen MUDr. Jiří Štětina 
§ přítomní  hosté dle prezenčmí listiny: 

– PhDr. Martin Scháněl, ředitel ZH KHK 
– Libuše Hronovská, ekonom ZH KHK a koordinátor mezi ZH KHK a KHK 
– Bc. Jaroslava Levitnerová, referent oddělení zdravotního  
– Ing. Eduard Šmehlík, CoSystem 
 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
Hlasování: 
         Pro  -  7   
         Proti  -  0   
         Zdržel se - 0    
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USNESENÍ 3/10/2009/VZ 
Výbor zdravotní Královéhradeckého kraje 
I. s c h v a l u j e  
  program 3. jednání Výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého 

kraje  
 

II.  s c h v a l u j e  
  ověřovatelem zápisu MUDr. Jiřího Štětinu 

 
III. s c h v a l u j e  
   přítomné hosty dle prezenční listiny:  

– PhDr. Martin Scháněl, ředitel ZH KHK  
– Libuše Hronovská, ekonom ZH KHK a koordinátor mezi ZH KHK a KHK  
– Bc. Jaroslava Levitnerová, referent oddělení zdravotního  
– Ing. Eduard Šmehlík, CoSystem  
 

K bodu 3 
Provedení mimořádné inventarizace dlouhodobého hmotného a nehmotného majetku k 30. 
6. 2009 u příspěvkových organizací v odvětví zdravotnictví  
 
P. Levitnerová přednesla návrh k provedení mimořádné inventarizace hmotného a nehmotného 
majetku v příspěvkových organizacích v odvětví zdravotnictví a zdůvodnila nutnost provedení 
inventarizace dle novely zákona č. 250/2000 Sb, která vstoupila v platnost dne 1. 4. 2009. 
Doporučila provést inventarizaci k 30. 6. 2009 a zdůraznila povinnost předání čtvrtletních 
účetních výkazů nejpozději do 16. 7. 2009 v elektronické podobě . Součástí provedené 
inventarizace musí být i nabývací tituly k majetku.   
 
Návrh - hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
         Pro  -  7 
         Proti  - 0  
         Zdržel se - 0  
 
USNESENÍ 3/11/2009/VZ 
Výbor zdravotní Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  provedení mimořádných inventarizací dlouhodobého hmotného a nehmotného 

majetku k 30. 6. 2009 u příspěvkových organizací v odvětví zdravotnictví včetně 
vypořádání a proúčtování případných inventarizačních rozdílů ke stejnému 
datu. Součástí inventarizační dokumentace musí být doložení nabývacích titulů k 
tomuto majetku. 

 
K bodu 4 
Projekt Zdravotnický holding 2009 - seznámení s průběhem  
 
PhDr. Martin Scháněl společně se zástupcem firmy CoSystem ing. Šmehlíkem seznámili členy 
výboru s projektem Zdravotnický holding 2009 – rámec činností.  
 
Diskuse: MUDr. Štětina, MUDr. Hejzlar, MUDr. Veselý, p.Trkalová, PharmDr. Třešňáková, 
MUDr. Vambera  
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Návrh -  hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
         Pro  -  8 Ve 14. 15 hodin přišel MUDr. Vambera 
         Proti  - 0  
         Zdržel se -  0 
 
 USNESENÍ 3/13/2009/VZ 
Výbor zdravotní  Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informaci o projektu Zdravotnický holding 2009 – Rámec činností. 
 
K bodu 5 
Informace z jednání s firmou MEDTEC - VOP  
 
Nákup vozů pro ZZS KHK bude dle platné smlouvy proveden ZH KHK (nákup bez DPH) a  
následně  budou vozy pronajaty ZZS. 
Do budoucna by měl být tento model investic opuštěn a nákup by měl provádět přímo KHK.  
Firma MEDTEC-VOP je přístupná jednání o případné úpravě termínu dodávek a plateb, pro 
letošní rok je část nových vozidel zafinancována, na základě prověření stavu všech vozidel ZZS 
KHK a s ohledem na finanční možnosti rozpočtu KHK bude jednáno o dodávce na příští rok a 
případné přesuny části dodávky do roku 2011. 
 
Návrh -  hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování 
         Pro  -  7 V 15.20 hod  odešel MUDr. Hejzlar 
         Proti  -  0 
         Zdržel se - 0  
 
USNESENÍ 3/14/2009/VZ 
Výbor zdravotní  Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informaci o jednání s firmou MEDTEC - VOP.  

 
 K bodu 6 
Informace k poskytnutí neinvestičního příspěvku Fakultní nemocnici Hradec Králové a 
uzavření dohody o zajištění lékařské pohotovostní služby a poskytnutí neinvestičního 
příspěvku  
Paní Hronovská seznámila výbor zdravotní s usnesením Zastupitelstva Královéhradeckého kraje č. 
ZK/23/1464/2007 ze dne 13.září 2009, kdy  bylo schváleno zajištění poskytování lékařské pohotovostní 
služby pro dospělé v Hradci  Králové prostřednictvím Fakultní nemocnice Hradec Králové a s usnesením 
Rady Královéhradeckého kraje č. RK/29/1323/2008 , kdy byl schválen převod poskytování dětské 
lékařské pohotovostní služby ze Zdravotnické záchranné služby KHK do Fakultní nemocnice. 
 
Na základě výše uvedených usnesení byla dohodnuta roční částka pro Fakultní nemocnici Hradec Králové 
na zajištění poskytování lékařské pohotovostní služby pro dospělé ve výši 4 100 000,- Kč a dětské 
pohotovostní služby ve výši 600 000,- Kč. 
Radě a Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje bude  podán návrh na schválení neinvestičního příspěvku 
Fakultní nemocnici Hradec Králové na zajištění poskytování lékařských pohotovostních služeb na rok 
2009 ve výši 4 700 000,- Kč a současně návrh Dohody o zajištění lékařské pohotovostní služby a 
poskytnutí neinvestičního příspěvku. 
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MUDr. Štětina - doporučil vypracovat a vydat koncepci LSPP v Královéhradeckém kraji. 
MUDr. Veselý  - navrhuje vytvořit pracovní skupinu k vytvoření této koncepce složenou z lékařů. 
 
Úkol:    Výbor zdravotní žádá gestora zdravotnictví Královéhradeckého kraje o vypracování      

 koncepce LSPP v Královéhradeckém kraji. 
 
Návrh - hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
 Hlasování: 
         Pro  -  7 
         Proti  - 0  
         Zdržel se - 0  
 
USNESENÍ 3/15/2009/VZ 
Výbor zdravotní Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit poskytnutí neinvestičního 

příspěvku Fakultní nemocnici Hradec Králové na zajištění LSPP v roce 2009 ve 
výši 4 700 000,- Kč, z ostatních běžných výdajů kapitoly 15 – zdravotnictví a 
uzavření dohody mezi Královéhradeckým krajem a Fakultní nemocnicí o 
zajištění LSPP a poskytnutí neinvestičního příspěvku. 

 
 K bodu 7 
Informace ke změně čerpání Fondu rozvoje a reprodukce Královéhradeckého kraje na rok 
2009 v odvětví zdravotnictví - část II  
 
p. Hronovská - seznámila s materiálem, který je předložen jako poklad pro jednání Rady a  

  Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. Výchozím materiálem je schválený, upravený               
   plán Fondu rozvoje a reprodukce kapitoly zdravotnictví pro rok 2009. 

 
Sdružení ozdravoven a léčeben okresu Trutnov 
Rekonstrukce objektu Karkulka Dětské ozdravovny v Peci pod Sněžkou.  Akce byla zahájena 
v roce 2008  s podstatnou finanční spoluúčastí  státního rozpočtu. Celkové rozpočtové náklady činí  
6,596 mil. korun. Spoluúčast státního rozpočtu  5,5 mil. korun. Termín ukončení 30.6.2009. Jedná 
se o modernizaci systému vytápění objektu., výměnu oken, rekonstrukci odpadů a částečné 
zateplení vnitřního pláště . Objekt má kapacitu 80 lůžek  a je určen pro ubytování dětí  ve věku od 3 
do 15 let s respiračními chorobami,alergiemi a pro začínající astmatiky. V průběhu realizace akce  
bylo zjištěno, že je nezbytné provést sanaci zdiva proti zemní vlhkosti, což představuje podřezání 
objektu a vložení izolace. S tím souvisí i provedení tepelné izolace v části objektu. Bez provedení 
uvedených dodatečných prací by byla ohrožena efektivnost celé investice, navýšení financování o 
600 000,- Kč. 
 
Zdravotnický holding Královéhradeckého kraje a.s. 
Výstavba lékárny v Oblastní nemocnici Trutnov a.s.  Rozhodnutím Rady Královéhradeckého kraje 
ze dne 14.4.2009 vstoupil Královéhradecký kraj do práv a povinností Zdravotnického holdingu 
Královéhradeckého kraje a.s. vyplývajících ze smluv uzavřených s dodavatelem stavby BAK a.s., 
se sídlem Vodní 155, Trutnov a navazujících smluv uzavřených s projektantem akce a firmou 
zajišťující stavební dozor  na realizaci této stavby.  Schválený objem investičních prostředků 
Zastupitelstvem Královéhradeckého kraje  ze dne 16. 4. 2009 na tuto akci se nemění. 
 
Návrh -  hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
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 Hlasování: 
         Pro  -  7 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
USNESENÍ 3/16/2009/VZ 
Výbor zdravotní Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  schválit změnu čerpání Fondu rozvoje a reprodukce Královéhradeckého kraje 

na rok 2009 v odvětví zdravotnictví – část II. 
 
K bodu 8 
Různé  
 
• PharmDr. Třešňáková – dopis z OSZSP Královéhradeckého kraje k problematice navýšení 

platů u zdravotnických pracovníků, která se netýká nemocnic spravovaných 
Královéhradeckým krajem . 
MUDr. Veselý konstatoval, že problém není řešitelný na úrovni kraje, rozpočet je už teď 
napnutý, zdravotním sestrám byly v posledních letech navyšovány mzdy o 6 % ročně, 
poslední navýšení probíhá ještě i v roce 2009. Navýšení mezd u lékařů bylo v průměru o 3% 
ročně  
MUDr. Štětina – je třeba se obrátit na poslanecké a senátní výbory. 
Další diskuse : MUDr. Vambera, PhDr. Scháněl,  
 

• Byl projednán dopis primáře Hrocha z ON Rychnov nad Kněžnou ve věci informace o 
významu a chodu ortopedicko- traumatologického oddělení ON Rychnov nad Kněžnou. 
MUDr. Veselý – doporučil vrátit se k této zprávě, až budou k disposici data z projektu ZH 
KHK, která jsou sbírána podle jednotné metodiky a poskytnou údaje i o ostatních 
nemocnicích..  
Další diskuse:  MUDr. Otava, MUDr. Vambera, p. Cholevová, MUDr. Štětina,    
 

USNESENÍ 3/17/2009/VZ 
Výbor zdravotní Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje aby svým usnesením vyvinul tlak na 

poslance a senátory Parlamentu ČR ke změně financování malých a středních 
nemocnic 

 
K bodu 9 
Závěr 
 
Předseda poděkoval členům Výboru zdravotního za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, v 16.10. hodin jednání ukončil.  

 
Příští jednání výboru se koná dne 9. 6. 2009 od 14.00 hodin. 

 
 
 

 
Zapsala: Nováková Soňa 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


